

August 2019

Le texte français suit.

Dear District 7010 Rotarians and Rotaractors:

August is Rotary Membership and New Club Development Month. This is the perfect time for all of us to focus on membership, starting with identifying who the Club Membership Chair is on Club Runner. Welcome back to many Club Chairs and welcome to the newbies. Kudos to all clubs who have listed your Club Membership Chair on Club Runner. For clubs who have not yet done so, I encourage you to make that a priority. Who is your “go to person” for all matters relating to membership?

What goals has your club set for membership, in regard to activities for member engagement, in regard to numbers and in regard to making your club irresistible. I would like to hear from you.

The litmus test that you may wish to utilize to determine the irresistibility of your club is the answer to the question “Would you want to join your club?” If the answer is Yes, Kudos to you! If the answer is no, this may be an indication that there is some work to be done.

I am proud to present your 2019-2020 District Membership Committee who are hard at work to support you and your club:

PDG Lise Dutrisac, Director, District Membership Committee, Lisedg20152016@gmail.com

Phyllis Worthington-Ingram, Chair, Liaison, phyllis@winnington-ingram.com

Michel Gravel, Chair, Retention, gravelm@ntl.sympatico.ca

Pamela Hillier, Chair, Club Extension & Alternate, pamelahillier@sympatico.ca

Louise Thomson, Chair, Family of Rotary

In addition, I am delighted to share with you that we have Membership Champions who act as liaison with your club in all membership matters. I encourage you to contact them directly for all your membership needs. They are enthused about membership and very happy to assist. You will note that there are a few vacancies yet to be filled.

Area 1: Lise Dutrisac (Amos, Englehart, Val d’Or, Temiskaming Shores, Rouyn-Noranda, Kirkland Lake), Lisedg20152016@gmail.com

Area 2: Liz McInnis, Liaison, (Chapleau, Kapuskasing, Hearst, Matheson, Timmins), mcinnis@nt.net

Area 3: Jeff Celentano: Liaison, (Elliot Lake, Gore Bay, North Bay, North Bay Nipissing, Sudbury, Sudbury Sunrisers), jeffcelentano@bell.net

Area 4: Phyllis Worthington-Ingram, Liaison, (Bracebridge, Bracebridge-Muskoka Lakes, Gravenhurst, Huntsville, North Muskoka, Parry Sound), phyllis@winnington-ingram.com

Area 5, Ken Pickering, Liaison, (Collingwood, Collingwood South Georgian Bay, Wasaga Beach, Penetanguishene, Midland), huskyinc1@hotmail.com

Area 6, Vacant, Liaison, (Barrie, Barrie-Huron, Barrie-Kempfenfelt, Innisfil)

Area 7, Vacant, Liaison, (Orillia, Minden, Haliburton, Washago)

Area 8, Vacant, Liaison, (Fenelon Falls, Lindsay, B-E-L, Peterborough, Peterborough-Kawartha.

I look forward to hearing from you to confirm that you are your Club Membership Chair, to hear about the wonderful ideas you have implemented in your club or just to say hello.

I am delighted to provide you with the attached Membership Resource Guide which includes publications about membership, online courses, membership tools, and training material. I hope you will find it as useful as I do.

Thank you for all that you do for Rotary and for helping Rotary connect the World!

Sincerely yours in Rotary Service,

Lise Dutrisac, PDG, Director, District Membership Committee

Août 2019

Chers Rotariens et Rotaractiens du District 7010:

Le mois d'août est le mois de l'effectif et de la création de nouveaux clubs. C'est le moment idéal pour nous tous de nous concentrer sur l'effectif tout d'abord en notant le ou la responsable de la Commission de l'effectif sur Club Runner. Bienvenue à beaucoup d'entre vous qui étaient là l'an dernier et bienvenue aux débutants. Félicitations à vous tous qui avez inscrit votre responsable de l'effectif sur Club Runner. Pour ceux et celles qui ne l'ont pas encore fait, je vous encourage à en faire une priorité. Qui est votre «personne-ressource» pour tout ce qui concerne l'effectif dans votre club?

Quels objectifs votre club a-t-il fixés pour l'effectif, en ce qui concerne les activités d'engagement des membres, en termes de nombre et pour rendre votre club irrésistible? J'aimerais avoir de vos nouvelles.

Le test décisif que vous pouvez utiliser pour déterminer l'irrésistibilité de votre club est la réponse à la question «Souhaitez-vous rejoindre votre club?» Si la réponse est oui, félicitations à vous! Si la réponse est non, cela peut indiquer qu'il reste du travail à faire.

Je suis fière de présenter votre Commission de l'effectif de district 2019-2020 qui s'efforce de vous soutenir, vous et votre club:

PDG Lise Dutrisac, directrice de la commission de l'effectif du district, Lisedg20152016@gmail.com

Phyllis Worthington-Ingram, responsable, liaison, phyllis@winnington-ingram.com

Michel Gravel, Responsable, Rétention, gravelm@ntl.sympatico.ca

Pamela Hillier, Responsable, Extension de club et alternatif, pamelahillier@sympatico.ca

Louise Thomson, Responsable, Famille de Rotary

De plus, je suis ravie de partager avec vous le fait que nous avons des champions de l'effectif qui assurent la liaison avec votre club pour toutes les questions relatives à l'effectif. Je vous encourage à les contacter directement pour tous vos besoins en ce qui concerne l'effectif. Ils sont enthousiasmés par l'effectif et très heureux d'aider. Vous noterez qu'il reste quelques postes à pourvoir.

Zone 1: Lise Dutrisac (Amos, Englehart, Val d'Or, Temiskaming Shores, Rouyn-Noranda, Kirkland Lake), Lisedg20152016@gmail.com

Zone 2: Liz McInnis, Liaison, (Chapleau, Kapuskasing, Hearst, Matheson, Timmins), mcinnis@nt.net

Zone 3: Jeff Celentano, Liaison, (Elliot Lake, baie Gore, North Bay, North Bay Nipissing, Sudbury, Sudbury Sunrisers), jeffcelentano@bell.net

Zone 4: Phyllis Worthington-Ingram, Liaison, (Bracebridge, Bracebridge-Muskoka Lakes, Gravenhurst, Huntsville, North Muskoka, Parry Sound), phyllis@winnington-ingram.com

Zone 5, Ken Pickering, Liaison, (Collingwood, Collingwood South Georgian Bay, Wasaga Beach, Penetanguishene, Midland), huskyinc1@hotmail.com

Zone 6, vacant, Liaison (Barrie, Barrie-Huron, Barrie-Kempfenfelt, Innisfil)

Zone 7, vacant, Liaison, (Orillia, Minden, Haliburton, Washago)

Zone 8, vacant, Liaison, (Fenelon Falls, Lindsay, B-E-L, Peterborough, Peterborough-Kawartha).

J'attends avec impatience de recevoir vos nouvelles pour confirmer que vous êtes le président de votre club, pour entendre les merveilleuses idées que vous avez mises en œuvre dans votre club ou pour vous dire bonjour.

Je suis ravie de vous fournir le Guide de ressources pour l'effectif ci-joint, comprenant des publications sur l'effectif, des cours en ligne, des outils pour l'effectif et du matériel de formation. J'espère que vous le trouverez aussi utile que moi.

Merci pour tout ce que vous faites pour le Rotary et ce que vous faites pour que le Rotary connecte le monde.

Amitiés cordiales rotariennes,

Lise Dutrisac, PDG, Directrice, Commission de l'effectif de district